
Vragen VVD m.b.t. vaststelling Bp Parallelweg Schagen 15 juni 2022:

 Het huidige aanzicht wordt in de volksmond 'containerwoningen' genoemd. Zijn er 
mogelijkheden om e.e.a. mooier op de omgeving aan te laten sluiten en zodoende het 
aanzicht van Schagen te verfraaien?

 Kan er nagedacht worden over een appartementencomplex met twee lagen. Dit vraagt 
mogelijk om aanpassingen in de businesscase van de projectontwikkelaar. Suggestie vanuit 
inwoners: iets duurdere appartementen voor senioren bouwen om het 'rond te krijgen', 
deze mensen laten woningen achter waardoor starters ook weer een woning kunnen kopen.

 Welke concrete maatregelen worden getroffen om de verkeersveiligheid op het huidige 
fietspad te waarborgen?

 Welke concrete plannen worden ondernomen om bewoners van De Loet te beschermen 
tegen wateroverlast. Denk aan herstel van de sloot of andere maatregelen die de 
waterhuishouding reguleren/optimaliseren

 Hoe zeker bent u van uw zaak met betrekking tot het toekomstig gebruik van deelauto's en 
hoe wijs is het volgens de wethouder om daar nu reeds op voor te sorteren bij de 
planontwikkeling

 Is het correct dat de geluidsnorm is aangepast om dit plan te kunnen realiseren
 Bent u bereid om voorafgaand aan goedkeuring van dit plan in gesprek te gaan met 

omwonenden om een gedragen voorstel uit te werken?


